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Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 15.7.2024 v utorok 

o 18:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  7 

Prítomní poslanci: 7 – Zuzana Fulková, Peter Gajdošech, Mária Kaducová, Miroslav 

Jánošík, Ing. Oliver Kačina, Pavol Šprlák – Zmora, Kristína 

Vöröšová 

Neprítomní poslanci: 0 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta; JUDr. Stanislava Zervanová – 

pracovníčka obecného úradu; Ing. Adrián Ševčík – hlavný 

kontrolór 
 
 

Obecné zastupiteľstvo na svojom plánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Výberové konanie na prenájom obecných priestorov v budove s. č. 132 k. ú. Lúka 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Lúka č. 2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
všeobecne záväzné nariadenie obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými bytmi 

s osobitným režimom - schválenie 

6. Návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka 

7. Smernica č. 1/2024 o nakladaní s finančnými prostriedkami Obce Lúka 

poskytnutých na mzdy a prevádzku na dieťa MŠ Lúka a žiaka v ŠKD Lúka a 

zamestnancov ŠJ Lúka – originálne kompetencie – schválenie 

8. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka – schválenie 

9. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka – schválenie 

10. Informácia o zasadnutí stavebnej komisie dňa 9.7.2024 

11. Interpelácie poslancov 

12. Diskusia 

13. Záver 
 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce Lúka skonštatoval, že sú 
prítomní 7 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné zastupiteľstvo Obce Lúka je 
uznášania schopné. 

Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslankyne Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Zuzanu Fulkovú a Kristínu Vöröšovú. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Miroslava Jánošíka. 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta skonštatoval, že pozvánka aj podklady na dnešné zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka boli zaslané všetkým poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka formou emailu. Požiadal 
prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o vyjadrenie k predloženému programu 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 
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Poslanec Ing. Oliver Kačina navrhol doplnenie nového bodu a to schválenie jednorázovej odmeny pre 
Starostu Obce Lúka vo výške jednomesačného platu Starostu Obce Lúka a ďalší nový bod zvýšenie 
mesačného platu Starostu Obce Lúka o 10%. Svoj návrh na jednorázovú odmenu a navýšenie platu 
Starostovi Obce Lúka odôvodnil tým, že Starosta Obce Lúka poberá základný plat v zmysle zákona o 
právnom postavení a platových pomerov starostov obcí a primátorov miest. Vyzdvihol prácu Starostu 
Obce Lúka, ktorému sa podarilo od decembra 2022, odkedy nastúpil na post Starostu Obce Lúka, ušetriť 
značné finančné prostriedky na bežných nákladoch Obce Lúka a získať rôzne finančné prostriedky zo 
štátu napr. na výmenu okien v telocvični, osvetlenie Špilier ako aj celého personálneho aparátu Obecného 
úradu Obce Lúka. 

Nikto iný z prítomných nenavrhol zmenu predloženého programu alebo jeho doplnenie. 

UZNESENIE č. U/48/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

doplnenie nového bodu Schválenie jednorázovej odmeny pre Starostu Obce Lúka vo výške 
jednomesačného platu Starostu Obce Lúka; 

- schvaľuje 

zvýšenie mesačného platu Starostu Obce Lúka o 10%. 

Hlasovanie: 

ZA 2 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 5 hlasov 

Ing. Oliver Kačina      Zuzana Fulková 
Kristína Vöröšová      Peter Gajdošech 
        Mária Kaducová 
        Miroslav Jánošík 
        Pavol Šprlák - Zmora 
 
 
 

 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/48/2024 t.j. doplnenie predloženého programu o dva 
nové body nebolo schválené. 

Starosta Obce Lúka prečítal pôvodný program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Výberové konanie na prenájom obecných priestorov v budove s. č. 132 k. ú. Lúka 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Lúka č. 2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

všeobecne záväzné nariadenie obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými bytmi 

s osobitným režimom - schválenie 

6. Návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka 

7. Smernica č. 1/2024 o nakladaní s finančnými prostriedkami Obce Lúka 

poskytnutých na mzdy a prevádzku na dieťa MŠ Lúka a žiaka v ŠKD Lúka a 

zamestnancov ŠJ Lúka – originálne kompetencie – schválenie 

8. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka – schválenie 

9. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka – schválenie 

10. Informácia o zasadnutí stavebnej komisie dňa 9.7.2024 

11. Interpelácie poslancov 

12. Diskusia 

13. Záver 
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Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/49/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

pôvodný program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/49/2024. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka požiadal hlavného kontrolóra o vykonanie kontroly uznesení. 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 23.6.2023: 

Uznesenie U/28/2023 – vybudovanie priechodu pre chodcov a umiestnenie značenia cez cestu II/507 v 
Obci Lúka v km 101,454 - podpísané, plní sa 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 30.6.2023: 

Uznesenie U/44/2023 – odstránenie nedostatkov uvedených vo výhradách k Záverečnému účtu Obce 
Lúka za rok 2022 - podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 15.12.2023: 

Uznesenie U/88/2023 – odporúčanie Starostovi Obce Lúka o vykonanie nápravy dodržiavania Všeobecne 
záväzného nariadenia obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými bytmi s osobitným režimom a 
platne uzatvorených nájomných zmlúv s jednotlivými nájomníkmi NBD 264, 265 a 266 do 31.1.2024 - 
podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 25.6.2024: 

Uznesenie U/39/2024 – schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/40/2024 – správa Hlavného kontrolóra Obce Lúka o plnení uznesení zo zasadnutí 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 23.6.2023, 30.6.2023, 15.11.2023, 15.12.2023, 12.3.2024, 
11.6.2024 a 25.6.2024- podpísané, splnené 

Uznesenie U/41/2024 – schválenie použitia finančných prostriedkov na odstránenie havarijného stavu 
na objekte ZŠ s MŠ Lúka – telocvičňa vo výške 71 910.- EUR s DPH na základe zmluvy o dielo č. 08/2024 

uzatvorenej  medzi Obcou Lúka ako objednávateľom a spoločnosťou SAWER s.r.o ako zhotoviteľom pod 
podmienkou, že náklady na likvidáciu a odvoz odpadu bude znášať v plnom rozsahu zhotoviteľ- 
podpísané, plní sa 

Uznesenie U/42/2024 – schválenie použitia finančných prostriedkov na vybudovanie stĺpov verejného 
osvetlenia – Špilier vo výške 10 360,- EUR s DPH na základe zmluvy na dodanie tovaru a s tým 
súvisiacich služieb uzatvorenej medzi Obcou Lúka ako objednávateľom a spoločnosťou JD ROZHLASY SK 
s.r.o. ako zhotoviteľom - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/43/2024 – schválenie predĺženia nájomnej zmluvy pre žiadateľa Igor Dorocák, byt č. 4 v 
NBD 266 na obdobie od 1.7.2024 do 31.5.2026 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/44/2024 – schválenie Smernice č. 1/2024 o nakladaní s finančnými prostriedkami Obce 
Lúka poskytnutých na mzdy a prevádzku na dieťa MŠ Lúka a žiaka v ŠKD Lúka a zamestnancov ŠJ Lúka 
t.j. Smernica č. 1/2024 nebola prijatá - podpísané, splnené 

Uznesenie U/45/2024 – schválenie Zásad nakladania s majetkom Obce Lúka t.j. Zásady nakladania s 
majetkom Obce Lúka neboli prijaté - podpísané, splnené 

Uznesenie U/46/2024 – schválenie Zásad nakladania s finančnými prostriedkami Obce Lúka t.j. Zásady 
nakladania s finančnými prostriedkami Obce Lúka neboli prijaté - podpísané, splnené 
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Uznesenie U/47/2024 – vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom obecných priestorov v 
budove súpisné číslo 132 v k. ú. Lúka – ŠPORT BAR - podpísané, splnené 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/50/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 23.6.2023, 30.6.2023, 
15.12.2023 a 25.6.2024. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/50/2024. 

4. Výberové konanie na prenájom obecných priestorov v budove s. č. 132 k. ú. Lúka 

Starosta Obce Lúka požiadal JUDr. Stanislavu Zervanovú o slovo, ktorá prítomných oboznámila, že do 
podateľne Obecného úradu Obce Lúka bola dňa 11.7.2024 doručená jedna obálka, ktorú predložila 
poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Táto obálka bola zalepená a riadne zaevidovaná. JUDr. 
Stanislava Zervanovú po súhlase prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka obálku 
otvorila a obsah obálky odovzdala Hlavnému kontrolórovi Obce Lúka, ktorý v prítomnosti všetkých 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka v spolupráci s JUDr. Stanislavou Zervanovou 
skontrolovali, či predložené dokumenty spĺňajú predpísané náležitosti uvedené vo vyhlásenej verejnej 
obchodnej súťaži. Hlavný kontrolór Obce Lúka skonštatoval, že jediný predkladateľ EUROINVEST EU 
s.r.o. predložil všetky dokumenty uvedené vo vyhlásenej verejnej obchodnej súťaži a tieto spĺňali všetky 

požadované náležitosti. 

Následne poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, konkrétne poslanec Miroslav Jánošík a Pavol 
Šprlák-Zmora, prekonzultovali s JUDr. Stanislavou Zervanovou predložený návrh nájomnej zmluvy, ktorá 
bude uzatvorená s nájomcom EUROINVEST EU s.r.o. na predmet nájmu – nebytové priestory v budove s. 
č. 132 s navrhnutou výškou nájomného, ktoré bolo uvedené vo verejnej obchodnej súťaži na dobu piatich 
rokov odo dňa uzatvorenia nájomnej zmluvy. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/51/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

prenájom obecných priestorov v budove s. č. 132 k. ú. Luka spol. EUROINVEST EU s.r.o. vo výške 
mesačného nájomného za nebytové priestory 150,- eur + náklady za spotrebu elektrickej energie, plynu a 
vody na obdobie 5 rokov odo dňa podpisu zmluvy. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/51/2024. 
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UZNESENIE č. U/52/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

nájomnú zmluvu s predmetom prenájmu - obecné priestory v budove s. č. 132 k. ú. Luka, nájomca: spol. 
EUROINVEST EU s.r.o., so sídlom: 916 33  Lúka 3, IČO: 44 500 335, vo výške mesačného nájomného za 
nebytové priestory150,- eur + náklady za spotrebu elektrickej energie, plynu a vody na obdobie 5 rokov 
odo dňa podpisu zmluvy. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/52/2024. 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Lúka č. 2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

všeobecne záväzné nariadenie obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými 

obecnými bytmi s osobitným režimom - schválenie 

Starosta Obce Lúka požiadal JUDr. Stanislavu Zervanovú o slovo. JUDr. Stanislava Zervanová 
oboznámila prítomných, že návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 2/2024 bol v zákonom 
stanovenej lehote zverejnený na internetovej stránke aj úradnej tabuli Obce Lúka. Počas pripomienkového 
konania neboli do podateľne Obce Lúka doručené žiadne pripomienky alebo podnety k predloženému 
VZN. Informovala poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, že týmto VZN sa nemí iba jeden odsek v 
pôvodnom VZN a to citujem: pôvodné znenie a to Nájomné za NB sa uhrádza vždy 1 mesiac vopred vždy 
do 25. dňa predchádzajúceho mesiaca. sa nahrádza novým znením a to Nájomné za NB sa uhrádza vždy 
do 20. dňa príslušného kalendárneho mesiaca. Oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka, že dôvodom na zmenu VZN 3/2019 je, že traja z dvadsiatich štyroch nájomníkov v nájomných 
bytových domoch 264, 265 a 266 platia nájomné mesiac vopred. Preto je potrebné zmeniť pôvodné VZN, 
aby nájomné bolo splatné do 20. dňa príslušného kalendárneho mesiaca. V prípade, ak poslanci 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka toto VZN schválenia, JUDr. Stanislava Zervanová pripraví všetkým 
dvadsiatim štyrom nájomníkom dodatky k ich platným nájomných zmluvám a to k 1.9.2024 t.j. od tohto 
dňa budú mať nájomníci splatnosť nájomného k 20. dňu príslušného kalendárneho mesiaca. Taktiež 
informovala prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, že nie všetci nájomníci si riadne 
a včas plnia svoje povinnosti riadne a včas platiť nájomné. Preto im spolu s dodatkami k platným 

nájomných zmluvám pripraví aj upozornenie na porušenie platných nájomných zmlúv z dôvodu 
omeškania platenia nájomného. Tým trom nájomníkom, ktorí majú uhradené jedno mesačné nájomné 
vopred, toto bude podľa vzájomnej dohody vrátené v prospech ich účtov alebo započítané ako ďalšie 
mesačné nájomné. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/53/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Lúka č. 2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 
nariadenie obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými obecnými bytmi s osobitným režimom. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/53/2024. 
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6. Návrh Zmien a doplnkov č. 6 k Územnému plánu Obce Lúka 

Starosta Obce Lúka požiadal JUDr. Stanislavu Zervanovú o slovo. JUDr. Stanislava Zervanová 
oboznámila prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, že k prijatému Všeobecne 
záväznému nariadeniu Obce Lúka č. 1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie z 
roku 1996 o Územnom pláne Obce Lúka, je potrebné prijať formou vzatia na vedomie Stanovisko 
Okresného úradu Trenčín, schváliť grafickú a textovú časť, vrátane záväznej časti Zmien a doplnkov č. 6 
Územného plánu Obce Lúka, schváliť vyhodnotenie stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní 
Návrhu Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka a uloženie Zmien a doplnkov č. 6 Územného 
plánu Obce Lúka v zmysle § 28 zákona č. 50/1976 Zb.. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/54/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

1. stanovisko Okresného úradu Trenčín, odbor výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného 
plánovania, č. OU-TN-OVBP1-2023/032285-007 zo dňa 20.12.2023 k Návrhu Zmien a doplnkov 

č. 6 Územného plánu Obce Lúka podľa § 25 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov; 

2. dôvodovú správu k predkladanému Návrhu Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka; 

- schvaľuje 

1. Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu Obce Lúka – Grafická a Textová časť, vrátane Záväznej 
časti; 

2. vyhodnotenie stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní Návrhu Zmien a doplnkov č. 
6 Územného plánu Obce Lúka; 

3. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Lúka č. 1/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 
nariadenie Obce Lúka z roku 1996; 

- ukladá 

1. Obecnému úradu Obce Lúka uloženie Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka v 
zmysle § 28 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/54/2024. 

7. Smernica č. 1/2024 o nakladaní s finančnými prostriedkami Obce Lúka 
poskytnutých na mzdy a prevádzku na dieťa MŠ Lúka a žiaka v ŠKD Lúka a 

zamestnancov ŠJ Lúka – originálne kompetencie - schválenie 

Starosta Obce Lúka otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora požadoval vysvetlenie znenia článku 3 ods. 6 smernice. JUDr. Stanislava 
Zervanová informovala, že tento článok navrhol Hlavný kontrolór Obce Lúka. Ide o kompetenciu, aby 
riaditeľka ZŠ s MŠ mohla disponovať finančnými prostriedkami do 1500,- EUR za jednotlivú finančnú 
operáciu samostatne, nad 1501,- eur bude potrebné písomné schválenie Starostom Obce Lúka. Hlavný 
kontrolór Obce Lúka sa vyjadril, že mnohé položky rozpočtu ZŠ s MŠ sú prečerpané t. j. nečerpajú sa 

podľa zásad čerpania a zákona. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol, aby finančné prostriedky – originálne kompetencie ZŠ s MŠ v 
sebe nezahŕňali financie na správu školských budov, pretože aj tak tieto náklady financuje Obec Lúka z 
vlastných zdrojov. Požiadal opraviť výpočet financií – originálne kompetencie o túto položku t. j. do 
financií originálnych kompetencií financie pre ZŠ s MŠ na správu školských budov sa nebudú 
započítavať. Taktiež navrhol v celej smernici zmeniť slovné spojenie dohodnuté finančné prostriedky na 
schválené finančné prostriedky.  
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Hlavný kontrolór Obce Lúka sa vyjadril k výške financií určených na originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ. 
ZŠ s MŠ má zamestnancov odmeňovaných podľa taríf. V školskej kuchyni sú zamestnané mladé 
pracovníčky, preto financie na originálne kompetencie pre ŠJ sú postačujúce, avšak v MŠ a ŠKD sú 
staršie zamestnankyne, ktoré majú vyššie tarifné plat, preto financie na originálne kompetencie 
nepostačujú. 

Poslanec Miroslav Jánošík podotkol, že v ZŠ s MŠ chýba manažment. Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že 
Obec Lúka nikdy finančnými prostriedkami – originálne kompetencie na MŠ nedoplácali. Poslanec 
Miroslav Jánošík sa vyjadril, že ZŠ nie je nútená optimalizovať výdaje, pretože ZŠ na výdaje originálnych 
kompetencií dostala 180 000,- eur, aj keď podľa výpočtu mali mať 164 000,- eur. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka navrhol stretnutie s riaditeľkou ZŠ s MŠ ohľadne optimalizácie miezd. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/55/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Smernicu č. 1/2024 o nakladaní s finančnými prostriedkami Obce Lúka poskytnutých na mzdy a 

prevádzku na dieťa MŠ Lúka a žiaka v ŠKD Lúka a zamestnancov ŠJ Lúka – originálne kompetencie 
upravenú podľa požiadaviek poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/55/2024. 

8. Zásady nakladania s majetkom Obce Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že s predloženými zásadami vypracovanými JUDr. Stanislavou 
Zervanovou sa stotožňuje. Osobne si myslí, že zásady sú ok, úpravou zákona sa môžu zmeniť. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril sa, aby boli zásady vypracované erudovaným právnikom. 

Poslanec Pavol Šprlák - Zmora navrhol nechať vypracovať zásady právnikovi JUDr. Tekelimu. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že JUDr. Tekeli bol oslovený, aby poskytol poradenstvom, či predložené 
zásady sú v súlade so zákonom, avšak JUDr. Tekeli sa vyjadril, že takéto služby neposkytuje, že on 
vypracováva zásady podľa svojho vzoru, za finančnú odmenu. Podľa Starostu Obce Lúka sú predložené 
zásady v poriadku a vypracované v súlade so zákonom. Finančná odmena za vypracovanie zásad vo výške 
cca 900,- eur by sa podľa Starostu Obce Lúka mohla využiť efektívnejšie, nie na zaplatenie niečoho, čo už 

vypracované je. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že iba chce, aby zásady boli vypracované v súlade so zákonom. 
Sám kontaktoval právnika, ktorý pripravoval VZN 5/2019. 

Poslanec Ing. Oliver kačina navrhol, aby sa oslovili viacerí právnici s cenovými ponukami za vypracovanie 
zásad a podľa výšky odmeny by sa dali potom tieto zásady vypracovať tomu, kto dá najnižšiu cenovú 
ponuku. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/56/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka požiadať JUDr. Tekeliho o vypracovanie Zásad nakladania s majetkom Obce Lúka. 
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Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 2 hlasy 
Zuzana Fulková       Ing. Oliver Kačina 
Peter Gajdošech      Kristína Vöröšová 
Miroslav Jánošík 
Mária Kaducová 
Pavol Šprlák - Zmora 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 

                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/56/2024. 

9. Zásady nakladania s finančnými prostriedkami Obce Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. V rámci diskusie Starosta Obce Lúka 
oboznámil poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, že aj tieto zásady sú vypracované v súlade so 
zákonom a podľa neho nie je ani tieto zásady treba vypracovať za finančnú odmenu JUDr. Tekelimu. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/57/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka požiadať JUDr. Tekeliho o vypracovanie Zásad nakladania s finančnými 
prostriedkami Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 2 hlasy 
Zuzana Fulková       Ing. Oliver Kačina 

Peter Gajdošech      Kristína Vöröšová 
Miroslav Jánošík 
Mária Kaducová 
Pavol Šprlák - Zmora 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/57/2024. 

10. Informácia o zasadnutí stavebnej komisie dňa 9.7.2024 

Starosta Obce Lúka udelil slovo poslancovi Pavlovi Šplákovi – Zmora, predsedovi stavebnej komisie Obce 
Lúka. 

V čase zasadania stavebnej komisie Obce Lúka výmena okien na telocvični už prebiehala, dopytoval sa, v 
akom stave je výmena okien dnes t.j. v deň konania zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 
Starosta Obce Lúka informoval, že okná sú vymenené, namontované sú pôvodné siete, parapety 
zapucované, dielo ešte nie je odovzdané, má sa odovzdať v utorok 16.7.2024 alebo v stredu 17.7.2024. 
Poslanec Pavol Šprlák - Zmora navrhol vymeniť sieťky za nové, ak je to potrebné. 
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Taktiež informoval ohľadne verejného osvetlenia na Špilieri, práce sa ešte ani nezačali. Starosta Obce 
Lúka sa vyjadril, že ide o 23 VAT svietenie, stĺpy sú už dodané, práce sa čoskoro začnú. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa pýtal, v ako štádiu je vybavovanie dokumentácie k projektu - priechod 
pre chodcov. Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že stanoviskom od dopravného inšpektorátu – p. 
Farkaš už Obec Lúka disponuje, ešte je potrebné podať žiadosť p. Gálikovi. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora informoval ohľadne potreby opravy chodníka. Stretli sa s p. Rabčanom, 
ktorý má pripraviť projekt na realizáciu stavby – chodník v úseku Gajdošechová - Urban, pôjde sa formou 
udržiavacích prác, dodávateľ bude vybraný formou prieskumu trhu. Popri tomto by sa opravili aj iné 
výmole na ceste. 

Prestrešenie pri Dome smútku sa môže urobiť dvoma spôsobmi: formou drevostavby alebo štúdia formou 
pokračovania v betónovom prístrešku. Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov Obecného zastupiteľstva 
Obce Lúka, že pozemok je zameraný, jestvujúci Dom smútku s jestvujúcim prístreškom a oplotenie sú 
umiestnené celé na obecnom pozemku a nová prístavba bude umiestnená na obecnom pozemku. 

Podľa poslanca Pavla Šprláka – Zmoru má mať vybudovanie chodníka prednosť pred ostatnými 
investíciami. Treba dať naceniť opravu chodníka potom, ako Rabčan vypracuje štúdiu. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/58/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi začať výberové konanie na dodávateľa stavebných prác na vybudovanie chodníka a opravu 
jestvujúcich chodníkov. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/58/2024. 

11. Interpelácie poslancov 

Nikto z prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka nepredložil písomne ani ústne 
interpeláciu. 

12. Diskusia 

Poslanec Miroslav Jánošík: podľa vzoru susednej obce navrhol vypracovať VZN ohľadne poplatku za 
rozvoj obci, aby sa potom tieto finančné prostriedky mohli použiť na vybudovanie alebo opravu miestnych 
komunikácii, aby neboli v takom zlom stave, ako je komunikácia Špilier. Poslanec Miroslav Jánošík 
požiadal Starostu Obce Lúka o zaslanie certifikátu na okná. Pýtal sa na informácie ohľadne pozemkových 
úprav. Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, že ide o pozemkové 
úpravy v extraviláne obce za účelom scelenia pozemkov s veľkým počtom spoluvlastníkov alebo so 
zomretými. Poslanec Miroslav Jánošík poukázal na nevhodné parkovanie pri ZŠ, zaujímal sa, či je tam 
vybudované parkovacie státie. Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že toto rozšírenie miestnej komunikácie 
nebolo robené za účelom vybudovania parkovacích miest, zastaviť tam môže ktokoľvek, hlavný účel, pre 
ktorý sa to robilo, je splnený, vďaka čomu je táto školská ulička dostupná pre väčšie nákladné a obslužné 
autá – vývoz KO, septiku a pod.. Poslanec Miroslav Jánošík navrhol, aby toto parkovacie státie bolo 
označené ako parkovanie pre rodičov detí ZŠ s MŠ; navrhol opýtať sa v škole, či sa situácia trochu 
polepšila. Tiež sa pýtal na akciu Hody. Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že mäso na 1 kotol 
gulášu je pripravené, mäso a iné potrebné ingrediencie na 2. kotol gulášu zabezpečí Starosta Obce Lúka. 

Poslankyňa Mária Kaducová požiadala, aby na Dome smútku bolo označenie WC s navádzacou tabuľkou, 
kde sa WC nachádza. 
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Poslanec Miroslav Jánošík požiadal o kontrolu čerpania dotácií MŠK Lúka Hlavným kontrolórom Obce 
Lúka. Hlavný kontrolór Obce Lúka sa vyjadril, že dotáciu majú vyčerpať do konca roka, a preto nie je 
potrebné ich kontrolovať počas roka. Poslanec Pavol Šprlák - Zmora navrhol opraviť VZN na dotácie, aby 
dotácie za aktuálny rok boli zúčtované ešte pred tým, ako bude schválená dotácia na nový rok. Zmena 
VZN ohľadne dotácií – zúčtovanie dotácií do 30.11. príslušného kalendárneho mesiaca. 

13. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

Začiatok zasadnutia: 18:08 hod.                     Koniec zasadnutia: 20:52 hod. 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

 

Overil: Zuzana Fulková        ______________________ 

 

Overil: Kristína Vöröšová       ______________________ 

 

Vladimír Vöröš 
Starosta Obce Lúka 


